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Protokół nr XXX/2020 

z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 listopada 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:15 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXX sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z  

obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 10 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Zbigniew Cisowski, Przemysław Szczech, Kordian Skalski, Paweł 

Redzynia, Ewa Tyll (dotarła później).  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Waprzko.  

W głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Waprzko. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

7. Przedstawienie Raportu z wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Rzgów. (DRUK 1) 

8. Przedstawienie Raportu z realizacji działań Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Rzgów. (DRUK 2) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Rzgów na lata 2017-2021 z perspektywą na lata 2022-

2024”. (DRUK 3) 

10. Przedstawienie sprawozdania z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Rzgowie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”. 

(DRUK 4) 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2021”. (DRUK 5) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 7) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 8) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 9) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej w Gminnej 

Przychodni Zdrowia w Rzgowie prowadzonej w formie samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej. (DRUK 10) 

17. Komunikaty, sprawy różne.  

18. Zamknięcie XXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXIX sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.6.  

Informacje o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów przedstawił Komendant 

Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. Robert Kieszek.  

W okresie od stycznia do października 2020 r. łącznie stwierdzono 174 czyny, w tym wykryto 

128 przestępstw. W ostatnim okresie doszło do zatrzymania 25-letniego mieszkańca gm. 

Rzgów oraz 22-letniego mieszkańca Łodzi, którzy dokonali szeregu kradzieży z włamaniem na 

terenie gminy Rzgów, Brójce i Andrespol. 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy wykryto sprawcę włamania na ul. Brzozowej w 

Rzgowie.  

Komendant podinsp. Robert Kieszek wyjaśnił, że nie udało ująć się sprawcy tego zdarzenia, 

prawdopodobnie był to jednostkowy przypadek kradzieży.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił, aby bardziej zwrócić uwagę na kierowców, 

którzy parkują na miejscach dla niepełnosprawnych a nie mają znaczków że są osobami 

niepełnosprawnymi.  

 

Ad.7.  

Burmistrz Rzgowa przedstawił Raport z wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Rzgów. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Burmistrz omówił wszystkie 3 raporty razem i wskazał w nich najważniejsze cele które zostały 

zrealizowane.  

Ponadto powiedział, że w najbliższej przyszłości planuje podjąć dalszą współpracę z 

Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska, tak aby mieszkańcy mogli skorzystać z porad 

bądź dostępnych dofinansowań.  

Radny Jan Spałka powiedział, że brak jest w gminie Rzgów jakiekolwiek programu, który 

pozwoliłby na rozwój sieci gazociągu, tak aby każdy mógł skorzystać z tego źródła energii. 

Takie rozwiązanie byłoby najbardziej rozsądne i ekonomiczne.  

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że prosił Gazownię, aby planowała wspólnie z gminą 

remonty gazociągu, niestety gazownia nie ma środków na inwestycje. Niemniej jednak 

Burmistrz służy pomocą w kontakcie z gazownią.  
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Radny Rafał Kluczyński poprosił, aby w przyszłych latach skoordynować działania WFOŚiGW 

i firm, które zajmują się odnawialnymi źródłami energii w celu przekazania informacji 

mieszkańcom gminy. Radny poinformował, że na ul. Grodziskiej w stronę Grodziska w okresie 

grzewczym nie da się przejść, warto pomyśleć o kontrolach.   

Radny Jarosław Świerczyński zapytał dlaczego w gminie nie ma programu, który wspomógłby 

mieszkańców w montażu fotowoltaiki.  

Projekty dotyczące fotowoltaiki na szkołach zostały przygotowane i czekają do momentu aż 

pojawi się możliwość skorzystania z dofinansowania z WFOŚiGW.  

Radny Zbigniew Waprzko zaproponował, aby uświadomić mieszkańców jak należy rozpalać 

w piecach węglowych.  

Wyliczenia przedstawione w raportach są danymi, które pochodzą z Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska.   

Inspektor Magdalena Górska wyjaśniła, że moda na odnawialne źródła energii zmienia się co 

kilka lat, nie wiadomo co będzie dobre za kilka lat. Ponadto gmina czeka na nowy okres 

programowania.   

Burmistrz wyjaśnił, że instruktaż rozpalania w piecu był rozdawany mieszkańcom, ponadto jest 

na stronie internetowej. Ponadto Burmistrz poinformował, że złożył wniosek do Premiera o 

budowę kanalizacji w gminie Rzgów wszędzie tam gdzie jest na nią projekt.  

Burmistrz będzie kontrolował miejsca gdzie jest kanalizacja i wodociąg a mieszkańcy nie 

podłączają się do sieci.  

 

Ad.8. 

Burmistrz Rzgowa przedstawił Raport z realizacji działań Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Rzgów. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.9.  

Radny Jarosław Świerczyński zaproponował, aby opracować jakąś pomoc dla ludzi którzy chcą 

się podłączyć do sieci kanalizacyjnej a ze względu na brak środków finansowych nie mogą tego 

zrobić.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka zwrócił uwagę, że raport ten zawiera w większości 

zapisy ze studium gminy, natomiast sam raport to jedna strona tabelki, która jest najistotniejsza.   

Burmistrz powiedział, że raport został przygotowany zgodnie z wytycznymi.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/270/2020 w sprawie przyjęcia „Raportu z 

wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rzgów na lata 2017-2021 z 

perspektywą na lata 2022-2024”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Ewa Tyll 

 

Ad.10. 

Burmistrz Rzgowa przedstawił sprawozdanie z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Rzgowie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z 
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organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.11. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/271/2020 w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2021”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll 

 

Przerwa 20 min. 

 

Ad.12.  

Burmistrz przedstawił zmiany w WPF.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/272/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Ewa Tyll 

 

Ad.13.  

Na sesję dotarła radna Ewa Tyll. Stan Rady: 11 radnych.  

 

Burmistrz przedstawił zmiany w budżecie.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Radosława Pełki o dokonanie zmiany w przedstawionym projekcie 

uchwały, mianowicie o przesunięcie środków z rozdziału 60016 parg. 6050 "Przebudowa ulicy 

Kusocińskiego w Rzgowie II etap" w wysokości 20 tys. zł na rozdział 75412 parg. 6060 "Zakup 

sprzętu hydraulicznego do OSP Rzgów". 
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W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego Radosława Pełki.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/273/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2020 wraz z przyjętym wnioskiem formalnym. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Ad.14.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/274/2020 zmieniającej uchwałę Nr 

XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Ad.15. 

Propozycja nazwy ulica „Willowa”. Droga jest drogą gminną i ma kontynuację w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/275/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Ad.16. 

Burmistrz w projekcie uchwały zaproponował 5 członków do Rady Społecznej GPZ, a także 

dwóch wynikających ze statutu, czyli przedstawiciela Burmistrza Rzgowa oraz przedstawiciela 

Wojewody Łódzkiego.  

Radny Jarosław Świerczyński zauważył, że to w kompetencji Rady Miejskiej jest wybór  

5 członków Rady Miejskiej, a nie Burmistrza. Podjęcie takiej uchwały będzie wiązało się z 

naruszeniem prawa, ponieważ Rada Miejska powinna najpierw wybrać 5 członków.    

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że dokonano konsultacji na próbnych 

sesjach zdalnych i większość radnych wyraziła zgodę na wskazanych członków do Rady 

Społecznej.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że Rada Miejska wypracowuje decyzja na 

oficjalnych spotkaniach i wnosi o zdjęcie projektu uchwały.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Jarosława Świerczyńskiego o zdjęcie niniejszego projektu uchwały 

i przedstawienie 5 członków desygnowanych przez Radę Miejską do składu Rady Społecznej 

GPZ. 

W głosowaniu – 6 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego Jarosława Świerczyńskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko 

 „PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (5 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 0 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXX/  /2020 w sprawie powołania Rady Społecznej 

w Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie prowadzonej w formie samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej. 

Punkt zdjęto z porządku obrad.  
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Ad.17. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Rzgowa przypomniał, że jest pandemia i prosi o sprawne przeprowadzanie sesji.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił, aby w następnym próbach łączenia się zdalnie 

podczas sesji uczestniczyli wszyscy radni.  

Radny Rafał Kluczyński poinformował, że odbył się odbiór instalacji monitoringu. Inwestycja 

wyszła bardzo dobrze, a jakość i obraz jest bez zastrzeżeń.   

Radny Jarosław Świerczyński zapytał co z przejściem dla pieszych ul. Tuszyńska- Ogrodowa. 

Co z propozycją utworzenia strzelnicy w Kalinku.  

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że co do strzelnicy to temat jest analizowany i za 

wcześnie na wnioski. Jeśli chodzi o wnioski do tyczące bezpieczeństwa są realizowane.  

Radny Zbigniew Waprzko poprosił o udrożnienie drogi rozgraniczającej działki rolne między 

Kalinem a Grodziskiem. Radny zapytał czy jest możliwość ustawienia tam znaku zakazu 

wjazdu pojazdów, oprócz maszyn rolniczych. Udrożnienie rowów w Kalinie.  

Radni poruszyli temat wygranego samochodu strażackiego w ramach największej frekwencji 

wyborczej podczas ostatnich wyborów parlamentarnych. Przewodniczący Rady wraz z 

radnymi i Burmistrzem serdecznie podziękował wszystkim mieszkańcom Gminy Rzgów za 

wspólny sukces. Jeżeli chodzi o przekazanie samochodu to Zarząd Gminny OSP zadecydował, 

że samochód trafił do OSP Starowa Góra. 

Burmistrz Rzgowa poinformował, że została zgłoszona przez właściciela nieruchomości uwaga 

do mpzp dla rejonu ul. Szkolnej- Literackiej w okolicach hali sportowej i GOK, dotyczącą 

pozostawienia usług dla części budynków GSu. Przyjęcie takiej uwagi możliwość 

wprowadzenia każdej usługi, na tą chwilę są ograniczone usługi. Powstała propozycja ze strony 

właścicieli nieruchomości, która dotyczy pozostawienia usług i możliwość wykupu gruntów na 

własność w celu zagospodarowania tego terenu. W przypadku zmiany mpzp gmina musi się 

liczyć z roszczeniem sądowym dotyczącym zmian planistycznych dla tego ternu i wypłatą 

odszkodowania za to działanie. Ponadto GS zamierza sprzedać drogę od ul. Ogrodowej. 

Burmistrz zastanawia się nad wystąpieniem w przetargu na zakup tej drogi w związku z czym 

prosi radnych o pomoc w podjęciu decyzji. Ponadto jest jeszcze jedna kwestia zakupu części 

nieruchomości tych właścicieli w celi poszerzenia parkingu, ale z warunkiem utworzenia 

wjazdu na tę nieruchomość od ul. Szkolnej, a więc stworzenie skrzyżowania.  Taka koncepcja 

rodziłaby duże problemy komunikacyjne. Jest możliwość wykupu całego terenu, ale kwota 

zaproponowana przez właścicieli zbliżona jest do mln zł.  

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o upoważnienie Burmistrza Rzgowa do wystąpienia w 

przetargu na zakup drogi od GSu.  

Burmistrz poinformował, że koszt drogi to 160 tys. zł za 300 m2.  

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że należy kupić drogę, ponadto nie zmieniać mpzp i 

odrzucić uwagę właścicieli.  

Radny Rafał Kluczyński poprosił o skierowanie sprawy do Komisji i rozesłania mapek 

sytuacyjnych radnym.  

 

 

Ad. 18. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 13:00 

zamknął obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  
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Dokładny zapis obrad XXX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej       Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Karolina Jardzioch                /-/ Radosław Pełka  

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

